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دستور رئیس قوه قضائیه برای شناسایی و تعقیب 
عوامل لو رفتن سوالات آزمون وکالت

رئیس قوه قضاییه گفت: کلیه بخش های ذیربط در دســتگاه قضایی از جمله 
»مرکــز حفاظت و اطلاعات«، »دادســتانی تهران« و »مرکز وکلا« دســتور 
می دهم که در رابطه با موضوع لو رفتن ســؤالات آزمون وکالت، پیگیری ها و 
بررســی های کامل و جامع را انجام دهند و هر فردی در این قضیه مقصر بوده 

را شناسایی و مورد تعقیب قرار دهند.
 به گزارش ایلنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام محسنی اژه ای 
روز گذشته )دوشنبه( طی سخنانی در نشست شورای عالی قوه قضاییه، ضمن 
تبریک حلول ماه مبارک رمضان با اشــاره به مطالب مطروحه در باب لو رفتن 
ســؤالات آزمون وکالت در روز جمعه ۱۸ اسفند، گفت: ابتدا باید توجه داشت 
که مسئولیت برگزاری این آزمون با سازمان سنجش بوده است و »مرکز وکلا، 
کارشناسان رسمی و مشاوران خانواده قوه قضاییه« در این خصوص مسئولیتی 

نداشته است.
محســنی اژه ای تاکید کرد: با این حال، به کلیه بخش های ذیربط در دستگاه 
قضایــی از جمله »مرکز حفاظت و اطلاعات«، »دادســتانی تهران« و »مرکز 
وکلا« دســتور می دهم که در رابطه با این موضوع، پیگیری ها و بررســی های 
کامل و جامع را انجام دهند و هر فردی در این قضیه مقصر بوده را شناسایی 
و مورد تعقیب قرار دهند و با هماهنگی و همکاری »مرکز رسانه قوه قضاییه«، 
موضوعِ مورد اشاره را به صورت واضح و روشن برای مردم تبیین کنند و اجازه 
ندهند این مقوله در جامعه مبهم بماند چرا که به اعتماد مردم لطمه می زند.

رئیس قوه قضاییه در ادامه نشســت امروز، با اشاره به وقوع سیل در سیستان 
و بلوچستان گفت: با همت و تلاش جهادگران مردمی، دولت، نیرو های مسلح 
و دســتگاه های مختلف، بحران اولیه ی مربوط به سیل سیستان و بلوچستان، 

مهار شده، اما کار تمام نشده است.
قاضی القضات در ادامه نشست، به مسئولان قضایی ذیربط دستور داد: با عنایت 
به تقارن ماه مبارک رمضان و عید نوروز، به آن دســته از زندانیانِ واجدشرایط 
که بیرون بودن شــان از زندان، برای امنیت و منافع مردم و شــهروندان مُضر 

نیست، مرخصی اعطا کنید.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای همچنین به مسئولان قضایی ذیربط 
دســتور داد: امور مربوط به فهرســت عفو محکومانِ واجد شرایط به مناسبت 
عید ســعید فطر را برای تقدیم به محضر مقام معظم رهبری، هر چه سریع تر 
نهایی کنید تا در صورت موافقت معظم له، این محکومانِ واجد شرایط، تا قبل 

از عید فطر آزاد و یا با تخفیف مجازات مواجه شوند.

بازداشت ۱۲۵۴ نفر بدلیل تخلفات انتخاباتی 
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه می گفت: هزار و ۲۰۰ نفر از این 
دستگیرشــدگان، همان روز با اخذ تعهد و وثیقه و با پیگیری دادستان ها آزاد 
شدند و کمتر از ۶۰ نفر نیز به دلیل درگیری های مسلحانه، کشف سلاح و سایر 

اقدامات ضدامنیتی که داشتند، در بازداشت به سر می برند.
به گزارش منیبان، اصغر جهانگیر در جلسه امروز شورای عالی قضایی به ارائه 
گزارشی از عملکرد ستادهای پیشگیری از جرایم و تخلفات انتخاباتی پرداخت 
و گفت: طی ماه های گذشــته بیش از ۲۵ هزار گزارش به ستادهای پیشگیری 
از جرایم و تخلفات انتخاباتی واصل شد که این گزارش ها به صورت شبانه روزی 
توســط ستادهای مرکزی، استانی و شهرستانی مورد بررسی قرار گرفتند و در 
نهایت از این تعداد، ۴۶۸ گزارش جهت بررسی تکمیلی به دادگستری ها ارسال 
شدند؛ تا امروز ۲۰ کیفرخواست در این زمینه صادر شده که عمدتاً مربوط به 

تخلفات ستادها و طرفداران داوطلبان انتخاباتی بوده است.
وی در ادامه عنوان کرد: یک ماه قبل از برگزاری انتخابات، ۱۹۳ جرم انتخاباتی 
در فضای مجازی شناســایی و در این راســتا ۲۹ نفر احضار شدند؛ این افراد 
پس از اخذ تعهد، محتوای مجرمانه منتشرشــده را حذف کردند و بقیه افراد 
نیز با تذکرات تلفنی صورت گرفته، محتواهای مجرمانه منتشرشده با موضوع 

انتخابات را حذف کردند.
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه می  اظهار داشت: علی رغم همه 
اقدامات صورت گرفته و تمهیدات اتخاذ شــده، در روز برگزاری انتخابات هزار 
و ۲۵۴ دستگیری در سراسر کشــور به واسطه تخلفات انتخاباتی اتفاق افتاد؛ 
هزار و ۲۰۰ نفر از این دستگیرشــدگان، همــان روز با اخذ تعهد و وثیقه و با 
پیگیری دادســتان ها آزاد شــدند و کمتر از ۶۰ نفر نیز به دلیل درگیری های 
مســلحانه، کشف سلاح و سایر اقدامات ضدامنیتی که داشتند، در بازداشت به 

سر می برند.

عدلیه

عضو مجمع محققین و مدرسین حوزه علمیه 
قم با اشاره به حادثه در یکی از درمانگاههای 
قم گفت: نکته اساسی برای کسانی که دغدغه 
مســأله حجاب دارند این است که شیوه هایی 
که این هــا انجام داده اند، نتیجه معکوس دارد 
و حتی برای کســانی که بــه حجاب رغبت 
داشته باشــند این کارها ایجاد تنفر می کند؛ 
چه برسد به کسانی که اساساً با فلسفه حجاب 
آشــنایی ندارند. لذا  این روش هــا منجر به 
حجاب نمی شــود مگر اینکه بنای کسانی که 
داعیه حجاب را دارند، خراب کردن دین باشد 
و می خواهند حجاب، موجــب تنفر مردم در 
جامعه از اسلام باشد. من خبر ندارم که آن ها 
چنین انگیزه ای در پشت پرده کارشان دارند 
ولی بدون شــک این روش هــا و کارها باعث 

علاقه مندی زنان به حجاب نمی شود.
مشروح گفت و گوی خبرنگار جماران با آیت 

الله سیدمحمدعلی ایازی در پی می آید:
با توجه به ســخنان یکی از نمایندگان 

بی حجابی  مورد کسر جریمه  در  مجلس 
از حساب بانکی خانم ها و سخنان سردار 
جعفری در حمایــت از امر به معروف در 
تئاتر شــهر و ایستگاه مترو، و همچنین 
اتفاق ناگواری که بــرای یکی از خانم ها 
در یکی از درمانگاه ها قم توسط طلبه ای 
افتاد، از دیدگاه شــما تبعات رفتارهای 
ســلبی و واکنش برانگیــز در مــورد 
درباره  چرا  این که  و  چیســت؟  حجاب 
این رویدادها، صدایــی از حوزه علمیه 

درنمی آید؟
در ابتــدا عرض کنم که روحانیت مســتقل و 
نواندیــش بارهــا مواضع خــود را درباره این 
موضوعات بیان کرده اســت و لزومی ندارد در 
هر مســأله ای به صورت موضوعی ورود کند. 
اصــل این الزام کردن هــا و دخالت ها موجب 
یک نوع تنفیر و نفرت پراکنی نسبت به اسلام 
می شود و بارها و بارها از سوی علمای بزرگ، 
محققین و اساتید تبعات منفی آن بیان شده 

است.  اینکه گفته شود که روحانیت درباره به 
این مسائل موضع گیری نکرده، درست نیست؛ 
موضــع ما دربــاره این موضوعــات مخالفت 
اســت؛ چه نســبت به چیزی که بــه عنوان 
لایحه حجاب در مجلس تصویب شــده و کم 
و کیف آن خیلی روشــن نیست که چه کاری 
می خواهند انجام دهند، و چه درباره این نوع 

برخوردهای اخیر.
نکته اساسی برای کســانی که دغدغه مسأله 
حجاب دارند این اســت که شــیوه هایی که 
این ها انجام داده انــد، نتیجه معکوس دارد و 
حتی برای کسانی که به حجاب رغبت داشته 
باشند این کارها ایجاد تنفر می کند؛ چه برسد 
به کسانی که اساساً با فلسفه حجاب آشنایی 

ندارند. 
لــذا  این روش ها منجر به حجاب نمی شــود 
مگر اینکه بنای کســانی که داعیه حجاب را 
دارند، خراب کردن دین باشــد و می خواهند 
حجاب، موجب تنفر مردم در جامعه از اسلام 

باشد. من خبر ندارم که آن ها چنین انگیزه ای 
در پشــت پرده کارشان دارند ولی بدون شک 
این روش ها و کارها باعث علاقه مندی زنان به 
حجاب نمی شــود. درباره شیوه برخوردی که 
در قــم اتفاق افتاد، این نکته را عرض کنم که 

عکس، حریم شخصی افراد است.
شــما اگر به مشاهد مشرفه تشــریف ببرید، 
آنجا نوشته اند که عکس گرفتن ممنوع است. 
چرا؟ به خاطر اینکه امکان دارد کسی در حال 
عکس گرفتن از خود، از افراد دیگر هم عکس 
بگیرد و این دخالت کردن در حریم خصوصی 
دیگران است که ممنوع است. همه می گویند 
که عکــس گرفتن، دخالت کــردن در حوزه 

خصوصی افراد است.
لذا چنین کاری توســط یک فــرد ناآگاه به 
مســائل دین، ولو اینکه لباس روحانی بر تن 
داشــته باشد، یک امر ناپسند و محکوم است. 
امروز هیــچ عالمی تایید نمی کند که ما برای 
مقابله با بی حجابــی، از حوزه خصوصی افراد 

عکس بگیریم و این کار درستی نیست.
عکس العمل هایی که در مقابل این قضیه اتفاق 
می افتد، ناشی از همین رفتارهای اشتباه است.

یعنی گاهی یک رفتار غلط باعث می شود که 
افراد دیگری واکنش نشــان بدهند و همین 
واکنش نشــان دادن هــا، اتفاقاتــی را ایجاد 
می کند که شــما ملاحظه می کنید؛ در سطح 
جامعه و کشــور بازتاب هایــی رخ می دهد  و 
افرادی عکس العمل نشــان می دهند. من به 
جامعــه ایران عرض می کنم که عالمان اصیل 
ما از این نوع رفتارها و برخوردها بری هستند 

و این کارها را درست نمی دانند.
یک خواننده ای محکوم می شود و جریمه او را 
خواندن کتاب بسیار خوب و عالمانه استدلالی 
از اســتاد مطهری را قــرار می دهند! این کار 
غلطی اســت. کتاب برای خواندن است و باید 
دو عنصر خواســتن و انتخاب کردن در میان 
باشــد نه اجبار و مجبور کردنِ شخصِ احیاناً 

مجرم تا چنین کاری انجام دهد.
 بنابراین، عالمان زیادی، شــیوه برخوردهایی 
که به نــام دین اتفــاق می افتــد را محکوم 
می کنند. من هم به سهم خودم این کار را یک 
کار ناشایست و مضر به دین و آینده دین داری 
می دانم. لذا این شیوه از شیوه های غلط است. 
از آن طرف اگر رفتارها و عکس العمل هایی در 
جامعه ایجاد شــود، واکنش به رفتار کسانی 
اســت که زمینه های چنیــن فضایی را ایجاد 
کردند، یعنی آن ها مســئول اند چون مردم را 

حساس کرده اند.
بنابراین، اگر کسی می خواهد پدیدارشناسی و 
ریشــه یابی کند، باید شیوه هایی را که در این 
سال ها استفاده شده، عکس العمل  ایجاد کرده 
و زمینه هــای گریز از دیــن را به وجود آورده 

است، تحلیل و بررسی کند.
به معمینی که وارد فضای امر به معروف و 
نهی از منکر می شوند، چه توصیه خاصی 

دارید؟
این بحث را در »قلمرو اجرای شریعت« گفتم 
که اساساً این ها ربطی به مسئله امر به معروف 
و نهــی از منکر ندارد و ادلهّ آن را هم توضیح 
داده ام. کســانی که امر به معــروف و نهی از 
منکر می کنند، سوال این است که چرا امر به 
معروف و نهی از منکر را فقط در این مقوله ها 
انجام می دهیــد؟ چرا به معضــلات اقتصاد، 
رانت خــواری، فقــر، بدبختــی و ناکارآمدی 

اعتراض نمی کنید؟  
نکته دیگر این اســت که کسی که می خواهد 
این کار را انجام دهد، باید امر به معروف و نهی 
از منکر را بشناسد. همچنین با زبان و روشی 
را که می خواهد با منکر برخورد کند، آشــنا 
باشــد. نکته اساســی به تعبیر مرحوم شهید 
مطهری در کتاب امر بــه معروف و نهی این 
اســت که امر به معروف و نهی از منکر منطق 
دارد و غایت مند اســت. یعنی انسان کاری را 
که می خواهــد انجام دهد فکر کند که نتیجه 
مثبــت دارد یا نه؟ اگر نتیجه مثبت نداشــته 
باشد، معنا ندارد که چنین کاری انجام گیرد.

آیت الله ایازی:

هیچعالمیماجرایدرمانگاهقمراتاییدنمیکند

نماینــده ادوار مجلــس گفــت: گروه  سیاســی که 
وارد مجلس شــد شــاید در ظاهر یکدست باشد اما 
طیف های متفاوتی دارد و قطعا در این مجلس شاهد 

دعواهای بسیاری خواهیم بود.
بــه گزارش منیبــان، هادی غفــاری، نماینده ادوار 
مجلس در رابطه با انتخابات اخیر مجلس شــورای 
اســلامی و عملکرد مجلس آینــده گفت: به وضوح 
مشخص اســت مجلس آینده هیچ موفقیتی کسب 
نخواهد کرد چراکه به لحاظ فکری پایین هســتند و 

به لحاظ سیاسی هم وزنی ندارند. 
او افزود: گروه  سیاســی که وارد مجلس شد شاید در 
ظاهر یکدست باشــد اما طیف های متفاوتی دارد و 
قطعا در این مجلس شاهد دعواهای بسیاری خواهیم 

بود. هــادی غفاری تاکید کرد: شــورای نگهبان در 
انتخابات اخیر و انتخابات مجلس افراد صفر کیلومتر 
را تاییــد صلاحیت کرد که هیچگونه ســابقه ای در 
انقلاب، جنگ و جبهــه ندارند و غالبا برای مملکت 
زحمت خاصی نکشیده اند این افراد قطعا توانایی رشد 

و توسعه کشور را نخواهند داشت. 
او ادامه داد: مجلس یازدهــم هم هیچ جای دفاعی 
باقی نگذاشت و در جهت حل مشکلات کشور هیچ 
اقدامی نداشت؛ مجلس یازدهم را نمیتوان مجلسی با 

نماینده های وکیل الرعایا دانست. 
غفاری تاکید کرد: برای انتخابات مجلس بیشــترین 
رقابت را اقلیت نامزدها با آرای باطله داشــتند و در 
بهترین حالــت فقط ۲۰ درصــد رای واقعی وجود 

داشت، غالب جامعه از ترس فشار شغلی یا مشکلات 
احتمالی در آینده رای دادند. 

غفاری افزود: البته نمی توان حکومت را درمورد اجبار 
برخی از افراد به مشــارکت متهم کرد و حکومت به 

این مسائل کاری ندارد و ترس افراد منطقی نیست.
او در رابطه با عملکرد دولت در ســالی که گذشــت 
گفت: دولت رییسی هیچ برنامه ای برای توسعه کشور 

نداشت و بر اختیارات خود هم واقف نبود. 
غفاری در پایان گفت: ســال آینده، ســال سختی 
خواهــد بود چراکــه وضعیــت کشــور باتوجه به 
خالص سازی صورت گرفته رو به بدتر شدن می رود. 
مجلس شورای اســلامی باید بر پایه رای ۷۰ درصد 

مردم اداره شود نه با آرای اقلیت و باطله.

هادی غفاری تشریح کرد

رقابت نمایندگان مجلس دوازدهم با آرای باطله

در مجمع عمومی فوق العاده شرکت معدنی 
و صنعتی چادرملو )سهامی عام( که با حضور 
بیش از ۸۲ درصد از ســهامداران حقیقی و 
حقوقی در محل سالن تلاش برگزار گردید، 

پیشنهاد افزایش سرمایه کچاد 
از مبلغ ۲۷۱,۵۰۰ میلیارد ریال 
بــه مبلــغ ۴۴۰,۰۰۰ میلیارد 

ریال مطرح گردید.
بــه گــزارش روابــط عمومی 
چادرملو، در این جلســه پس 
از انتخاب آقای محمد ابراهیم 
راعی عزآبادی نماینده شرکت   
گروه مدیریت ســرمایه گذاری 
امید، به عنــوان رئیس مجمع 

و ناظرین آقایان، یحیوی نماینده شــرکت   
ســرمایه گذاری توســعه معادن و فلزات و 
سلحشوری نماینده شرکت سرمایه گذاری   
ســهام عدالت،   خلیل زاده نماینده سازمان 
بــورس و اوراق بهــادار و رضایــی نماینده 
بازرس قانونی شــرکت، مهندس طاهرزاده   

به عنوان دبیر مجمع و مدیرعامل شرکت،   
گزارشي از روند اجرایی طرح های   در دست 
اجرای شرکت ارائه و از همراهی سهامداران 
شــرکت   تقدیر و تشکر کرد و گفت: کسب 

موفقیت های فراتر از برنامــه و رکوردهای 
تولید، مرهــون تلاش های تمامی همکاران 
در واحدهای معدنی و صنعتی، پیمانکاران 
وحمایت هــای قابل تقدیــر اعضای هیات 
مدیره و اعتماد ســهامداران گرامی است و 
خداوند منان را شــاکریم کــه به ما توفیق 

خدمتگزاری عنایت فرمود تا با وجود برخی 
تنگناهــا و موانع ناشــی از محدودیت های 
انرژی بتوانیم در سال ۱۴۰۲ تا این لحظه، 

فراتر از برنامه پیش بینی شده عمل نماییم.
وی سپس به تشــریح جزئیات طرح هایی 
که قرار است از محل افزایش سرمایه تداوم 
یابد پرداخت که در نهایت،   مبلغ ۱۰۰ هزار 
میلیــارد ریال   افزایش ســرمایه به تصویب 

اکثریت حاضران در مجمع رسید.
براســاس همین گزارش، مجمــع، افزایش 
ســرمایه از محل سود انباشــته به میزان 
۵۲,۵۰۰ میلیــارد ریال را مصوب نمود که 
در نتیجه سرمایه شرکت معدنی و صنعتی 
چادرملو از مبلغ ۲۷۱ هزار و ۵۰۰ میلیارد 
ریال بــه ۳۲۴ هزار میلیــارد ریال افزایش 

یافت.
همچنین مجمع عمومی فوق العاده با انجام 
افزایش ســرمایه از مبلغ ۳۲۴ هزار میلیارد 
ریال به مبلغ ۳۷۱ هزارو ۵۰۰ میلیارد ریال 
از محل مطالبات حال شــده سهامداران و 
آورده نقدی موافقت و اختیار عملی نمودن 
آن را بــه مدت دو ســال به هیــات مدیره 
شرکت تفویض نمود تا هیات مدیره شرکت 
پس از اخذ مجوز از ســازمان بورس و اوراق 
بهادار نسبت به عملی نمودن آن 
اقدام نماید. این افزایش سرمایه   
به منظور تأمین بخشي از منابع 
مورد نیاز جهت تکمیل طرح هاي 
توســعه در دســت اجرا شامل: 
ترکیبي  سیکل  نیروگاه  احداث 
به ظرفیت اسمي ۵۴۶ مگاوات 
بــه صــورت   – EPC   احــداث 
نیروگاه خورشــیدي به ظرفیت 
۱۰۰ مــگاوات - بهره برداري از 
 )A۱۰ معدن ســنگ آهن جدید )آنومالي
- جبران مخارج انجام شده بابت مشارکت 
در افزایش سرمایه شرکت هاي سرمایه پذیر 
و جبران مخارج انجام شــده بابت تحصیل 
سرمایه گذاري ها )خرید ســهام و تأسیس 

شرکت( مورد تصویب قرار گرفت.

تصویبافزایش52هزارو500میلیاردریالی
چادرملوازمحلسودانباشته

مهندسطاهرزادهمدیرعامل:

کسب موفقیت های فراتر از برنامه و رکوردهای تولید، مرهون تلاش های 
تمامی همکاران در واحدهای معدنی و صنعتی، پیمانکاران وحمایت های 
قابل تقدیر اعضای هیات مدیره و اعتماد ســهامداران گرامی است و 
خداوند منان را شاکریم که به ما توفیق خدمتگزاری عنایت فرمود تا 
با وجود برخی تنگناها و موانع ناشی از محدودیت های انرژی بتوانیم 

در سال 1402 تا این لحظه، فراتر از برنامه پیش بینی شده عمل نماییم

فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: مطمئن باشــید 
زنی دوســت ندارد که از مرزهــای عفت عبور کند، 
مســأله ای که به عقل و شعور انســان بستگی دارد 
با شــلاق، چوب و فشــارهای رنگ و وارنگ تغییر 
نمی کند. به گزارش ایلنا، ســهیلا جلودارزاده فعال 
سیاســی اصلاح طلب، در پاســخ به این سوال که 
اخیــرا یکی از نمایندگان اصفهان از تصویب جریمه 
مالی برای افراد بی حجاب و کســر از حساب مالی 
آنان در لایحه حجاب و عفاف صحبت کرده اســت 
ایــن نوع صحبت ها برای برخــورد با بی حجابی در 
جامعه چه واکنشی در سطح جامعه به همراه دارد، 
گفت: این نوع صحبت ها اصلا جالب نیست. حالا که 
شرایط در حال آرام شدن است، دوباره این موضوع 
را مطــرح می کنند که می خواهند چهار قطره جلب 
توجــه کنند، یا برای رأی دهندگان متعصب شــان، 
دوباره مقداری فضا را متشــنج کنند. اما این کارها 
فایده ندارد و بعضا مشــکلات را به معضلات تبدیل 
می کند. این افراد باید این موضوع را فهمیده باشند، 
اما متأســفانه برخی از دوستان فهم خیلی جامعی 

از مســائل جامعــه را ندارند. جلــودارزاده در مورد 
صحبت هــای آقای علم الهدی که بــا انتقاد از عدم 
نتیجه طرح حجــاب و عفاف در مجلس و دولت، از 
مردم درخواست کرده تا خودشان در صحنه حضور 
داشته باشند، گفت: شما به نکته خوبی اشاره کردید. 
من فکر می کنم اینکه مردم پای صحنه بیایند، این 
مســئله بارها مطرح شده است. ســوال اینجاست 
کدام صحنه؟ آیا مردم با دختر خودشان درباره یک 
موضوع فرهنگی مانند حجــاب، به صورت چماقی 
برخورد کنند؟ مــردم از نزدیک این رفتار را تجربه 
کردند و می دانند این کار درســت نیست. مسأله ای 
که به عقل و شــعور انسان بســتگی دارد با شلاق، 
چوب و فشارهای رنگ و وارنگ تغییر نمی کند. باید 
با زبان آرام با آنها صحبــت کرد. این ها موضوعاتی 
نیست که بتوانیم با فشار، یک نفر را قانع کنیم. آن 
فرد خودش خواســت که این تجربه را داشته باشد. 
شکل درست، این است که مردم خودشان باید طرح 
کرده، خودشــان هم باید تجربه کنند و اجباری هم 
در کار نباشــد. ما در طول این مدت ندیدیم کسی 

سوء استفاده کند یا مثلا پرده دری داشته باشد. حالا 
اگر بگوییم با هرکسی بی حجاب بود این برخورد را 

بکنید، نابخردانه است.
جلودارزاده در پاســخ به این سوال که راهکار شما 
برای عدم وجود دودســتگی ها و عدم ایجاد شکاف 
بیشــتر چیســت و باید چه رفتاری صورت بگیرد، 
گفت: نباید دخالتی وجود داشــته باشــد. بگذارند 
زنان خودشــان تجربه کنند. مطمئن باشــید زنی 
دوســت ندارد از مرزهای عفت عبور کند و در این 
شــرایط نامطلوب اجتماعی، وارد شود. اجازه بدهید 
خودشان تجربه کرده، انتخاب کنند و به عنوان یک 
کار خودکــرده از آن لذت ببرند. ما می خواهیم حق 
انتخاب را از افراد بگیریم تا نتوانند لذت یک انتخاب 
خوب را در کارهای خود داشــته باشند. می خواهیم 
به زور و چماق بگوییم اگر شــما یک کاری کردید 
بــا زور و چماق بوده نه به خاطــر اینکه آدم خوبی 
هستید. شــما آدم خوبی نیستید که انتخاب خوب 
داشــته باشید. ما می خواهیم این کار را با آنها انجام 

دهیم و این کار درست نیست.

واکنش سهیلا جلودارزاده به برخورد با بی حجابان:

بگذارند زنان خودشان تجربه کنند 

هادی طحان نظیف، ســخنگوی شــورای نگهبان، 
گفــت: ما مدتی اســت طرح ســاماندهی کارکنان 
دســتگاه های اجرایی را در شورای نگهبان دریافت 
کردیم، تلاشــمان این است تا در مدت زمان قانونی 

درباره این طرح اظهار نظر کنیم. 
بنابــر گزارش ایرنا، وی ادامــه داد: در این مدت در 
جلسات فشــرده در حال بررسی اصلاحات مجلس 
درباره دو لایحه مهم برنامه هفتم پیشرفت و بودجه 
۱۴۰۳ کل کشور بودیم.  شورای نگهبان در یکی دو 

روز اخیر لایحه عفاف و حجاب را نیز دریافت کرده 
است و این لایحه هم در نوبت رسیدگی است. طحان 
نظیف همچنین درباره بررســی صحت انتخابات در 
حوزه های انتخابیه گفت: تا ۱۷ اســفندماه فرصت 
دریافــت شــکایات مردم و داوطلبــان در خصوص 
انتخابات به شــورای نگهبان وجود داشت، ما اکنون 
در حال بررســی این گزارشات و شکایات هستیم و 
پس از بررســی این موارد نسبت به صحت انتخابات 
در حوزه های انتخابیه اظهارنظر می کنیم. همچنین 

حجت الاسلام موســی غضنفرآبادی، در واکنش به 
اظهارات یکی از نماینــدگان مجلس مبنی بر تائید 
لایحه عفــاف و حجاب در شــورای نگهبان گفت: 
لایحه حجاب و نگهبان همچنان در مرحله بررسی 
شــورای نگهبان است.  وی توضیح داد: مجلس بعد 
از رفع ایرادات شــورای نگهبان و اعمال اصلاحاتی، 
لایحه عفــاف و حجاب را برای بررســی مجدد به 
شورای نگهبان ارسال کرده است و هنوز پاسخی از 

شورا دریافت نکردیم.

لایحه عفاف و حجاب در شورای نگهبان


